
 

 

Køge, 27.3. 2025 

Referat 

Generalforsamling 

Ordinær generalforsamling i Foreningen Vandværket 

Torsdag 27. marts 2024 kl. 17.00-18.30, Keramikværkstedet, Søndre Allé 6 i Køge. 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent.  

2. Valg af referent og stemmetællere.  

3. Formandens beretning.  

4. Fremlæggelse af revideret årsregnskab 2024 til godkendelse. 

5. Fremlæggelse af forslag til budget 2025 til godkendelse.  

6. Fastsættelse af kontingent. 

7. Behandling af indkomne forslag. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 

 

 

 

1. Valg af dirigent.  

Lars Hylleberg valgt, dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er indkaldt lovligt i forhold til 
vedtægterne. Generalforsamlingen er hermed beslutningsdygtig. 
 

2. Valg af referent og stemmetællere.  

Linda Skjoldborg Lindahl valgt som referent, Anette Kaae-Bødker og Kirsten Skaaning valgt som  
stemmetællere. 
 

3. Formandens beretning.  

Gitte Dyrløv informerede om hvad der historisk er sket, og sker på vandværket i forhold til følgende 

områder: 

 

• Lovliggørelse 

Der er kommet to lejekontrakter i hus, da der ikke må drives kommerciel virksomhed i Vandværket. 

Således er der nu to lejekontrakter, den ene for Togvognen (Kunstforeningen), og en anden for 

vandværket. Der er udarbejdet brandsikring og ibrugtagningstilladelser. Der er søgt om, og udført 

SAVE registrering, som er en form for vurdering af bygningernes bevaringsværdi. På baggrund af 

denne er der søgt dispensation fra bygningsreglement vedr. fx isolering mm i forhold til varmetab 

og lignende 



 

• Forberedende arbejde, rådgivere: 

Fondene stiller høje krav til byggeriet, fx skal der afsættes specifikke beløb til både rådgivende 

arkitekter og ingeniør. Der er etableret samarbejde med arkitekt Uffe Leth og Ingeniør. 

 

• Brugersporet: 

             Brugersporet er det bærende element i Vandværket 

Keramikgruppen er veletableret som første gruppe, og har søgt og fået penge til produktionsmidler 

og havemøbler. Hertil er kommet Foto og akvarelgrupper. 

Fremadrettet satses på yderligere værksteder i form af Grafisk værksted, Syværksted, 

Skriveværksted og Rakugruppe/udendørsgruppe 

 

• Projektledelse: 

Der afholdes værkstedsmøder, der er etableret undergrupper/arbejdsgrupper, 

koordineringsudvalg. Et brugerråd skal ligeledes etableres. 

Nuværende Udvalg på tværs af hele huset: Kommunikationsgruppe, kommende brugerråd (hvorfra 

der sendes 2 repræsentanter til bestyrelsen). Vi asfalterer mens vi kører, hvilket indebærer 

praktiske her og nu løsninger, når fx møbler og lign skal flyttes i forbindelse med ombygningen. 

 

• Byggeledelse: 

Mht. byggeriet, har de sparsomme midler medført prioritering i forhold til de mange ønsker, fx 

udendørslys, brikordning, ny keramikovn mm. 

 

• Finansiering fortsat:  

Fondsgruppe er i gang med at sende ansøgninger mhp. færdiggørelse af byggeriet, og ønsker fra 

grupperne. Vi bliver sponsoreret af Invita Roskilde med et køkken og af Skousen Køge med alle 

hvide varer. Vi forsøger at udarbejde tilbud om teambuilding dag til sponsorer sådan, at vi kan give 

lidt tilbage. Aktivitetsgruppen og Gitte er på sagen. 

 

4.  Fremlæggelse af revideret årsregnskab 2024 til godkendelse. 

Årsregnskabet blev fremlagt, gennemgået, diskuteret og enstemmigt godkendt  
 

5. Fremlæggelse af forslag til budget 2025 til godkendelse  
Budgettet for kommende år blev gennemgået og enstemmigt vedtaget 
 

6. Behandling af indkomne forslag 
Forslag til vedtægtsændring, paragraf 3, stk. 3: 
          Sidste sætning ændres til: Foreningen Vandværket kan ikke optage lån 
          uden bestyrelsen og generalforsamlingens godkendelse. 
Vedtægtsændringen gennemgået og enstemmigt vedtaget 
 

7. Fastsættelse af kontingent. 
Forslag og diskussion om fortsat kontingentet på 400 kr for aktive medlemmer, og 200 kr for støtte-
medlemmer  
Kontingentet enstemmigt vedtaget 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
Kirsten Skaaning, Annette Kaae-Bødker og Linda Skjoldborg Lindahl 

er valgt for 2 år. Kirsten, Anette og Linda ønsker ikke genvalg.  

Ingen meldte sig til bestyrelsesposterne. Linda tilbød at fortsætte bestyrelsesarbejdet  



et år endnu, hvilket vedtoges enstemmigt.  De øvrige medlemmer af bestyrelsen er: Gitte Dyrløv, 

Torben Jantzen, Ulla Christophersen og Lene Møller Nielsen. Der skal fremadrettet være 2 

repræsentanter fra brugerrådet i bestyrelsen. Arbejdet med at oprette et brugerråd igangsættes 

snarest. 

 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Preben Berg og Klaus Bryde blev valgt til posterne. 

           

 

 

 

 

 

Køge den 27. marts 2025 

 

Gitte Dyrløv. Køge Kunstforening                                                    Kirsten Skaaning, sekretær 

 

 

 

Linda D. S. Lindahl. Keramikværket                                                 Anette Kaae-Bødker, Keramikværket 

 

 

 

Ulla Christophersen                                                                          Torben Jantzen 

 

Lene Møller Nielsen, Køge kommune 

                                                                                                              


